
Skolebestyrelses-
møde  
tirsdag, den 8. 
oktober 2019  
kl. 19.00 – 21.00  
 

Referent: Jesper 

                           

                                   
                            HØJELSE SKOLE 

 

 
Fraværende 

Mads, Stine, Nis, 
Christian, Finn og 

Carsten (Syg) 
 

 

 
1. 10 minutter 
Nyt fra elevrådet 

 

  
Madboden er lige startet op  
 

 

2. 20 minutter 
DM i skoleudvikling 

 

 

Vores projekt er indsendt og er offentliggjort på 
http://www.dmskoleudvikling.dk/artikel/h%C3%B8jelse-

skole-2019-k%C3%B8ge 
 

 
3. 15 minutter 
Økonomi 

 
Økonomien blev gennemgået, som på nuværende 
tidspunkt ser ganske fornuftigt ud. Særligt skyldes det 

SFO’ens store budgetregulering i 2. kvartal. 
 

 
4. 40 minutter 

Mulig Profilskole 
 

 
Drøftelse af muligheden for at være profilskole, 

herunder hvilke fokusområder, skolen har på nuværende 
tidspunkt. Her blev det fremhævet at skolen fortsætter 
sit arbejde i udviklingsplanen med arbejdet med det 21. 

århundredes kompetencer. 
Der blev foretaget yderligere fælles refleksioner om 

emnet. 
Det aftales at ledelsen vender tilbage angående ramme 

for vision og præsentation af skolen til næste 
skolebestyrelsesmøde med udgangspunkt i de 
forventninger, som skoleudvalget har givet udtryk for. 

 

 

5. 10 minutter 
Den nationale 

trivselsmåling 
 

 

Drøftelse af opfølgningen på Den nationale 
Trivselsmåling, som blev præsenteret på det foregående 

skolebestyrelsesmøde. Herunder blev det drøftet, om 
der skulle udsendes en opsummerende nyhed til 
forældre. 

Sille laver udkast til layout til det tidligere tilsendte skriv 
om trivselsmålingen. Dette sendes til gennemlæsning til 

Jesper, hvorefter det sendes ud til hele SKB. 
 

http://www.dmskoleudvikling.dk/artikel/h%C3%B8jelse-skole-2019-k%C3%B8ge
http://www.dmskoleudvikling.dk/artikel/h%C3%B8jelse-skole-2019-k%C3%B8ge
http://www.dmskoleudvikling.dk/artikel/h%C3%B8jelse-skole-2019-k%C3%B8ge
http://www.dmskoleudvikling.dk/artikel/h%C3%B8jelse-skole-2019-k%C3%B8ge


 

 

6. 10 minutter 
Dialogmøde 10.10. 

 

 

Kommunens budget for 2020-2023 er i høring, dette 
blev drøftet, herunder høringssvar. 

Sille tager initiativ til at skrive høringssvar. 
 

 
7. 15 minutter 
Nyt fra 

 

 
Nyt fra 
Ledelse 

• Rigtig flotte resultater i børnehaveklassens 
sprogscreeninger 

• Infomøde til kommende 0.-klasser den 28/10 
• Rigtig fint arrangement til lærernes dag 

                                                                      

 
8. 5 minutter 

Eventuelt  
 

 
Lukket punkt på dagsorden 

  
Punkter til kommende møde 

• Vision og præsentation af Højelse Skole 
 

 
 


